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Katowice, dn. 25.11.2024 r. 

 

Szanowny Pan,  

Wojciech Saługa 

Marszałek 

Województwo Śląskie 

 

Dotyczy: finansowania zadań Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

 Działając na podstawie art. 23 ust. 5 i nast. ustawy o samorządzie województwa zwracam 

się z prośbą o udzielenie informacji na poniższe kwestie. 

 W ostatnich latach bardzo aktywne działania Zarządu Dróg Wojewódzkich przełożyły 

się na zdecydowaną poprawę stanu nawierzchni Dróg Wojewódzkich. Tylko  

w reprezentowanym przeze mnie okręgu wyborczym nr 4 poczyniono wiele prac związanych  

z remontami, wybudowaniem praktycznie nowych dróg, chodników czy napraw pozimowych, 

które zostały pozytywnie odebrane przez mieszkańców. Omawiane działania w sposób znaczący 

wpływają na bezpieczeństwo, a także poprawiają przepustowość i rozwijają gospodarczo nasz 

region. Mając na uwadze wiele pozytywnych aspektów, o których tak naprawdę wszyscy wiemy 

ze sporym zaniepokojeniem przyjąłem informację związaną z poziomem dalszego 

gospodarowania budżetem na w/w cele.  

 Porównując obowiązującą Wieloletnią Prognozę Finansową do nowych założeń w tym 

dokumencie można wskazać, że zabrano wielomilionowe środki na zadania związane z m.in.  

przebudową dróg wojewódzkich oraz drogowych obiektów inżynierskich prowadzących do 

zwiększenia płynności ruchu i bezpieczeństwa komunikacyjnego.  

 Mając na uwadze powyższe wnioskuję, aby poszukać możliwości pozostawienia 

pierwotnych założeń budżetowych dla Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

 

Z poważaniem, 

 

Radny Sejmiku Województwa Śląskiego 
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